
Eesti Saalihoki Liidu üldkoosolek 28.06.2022 
 
Hotel Shnelli ja samaaegselt internetikeskkond Zoom kell 16-19  
 
Liikmeid: 21  
Tallinna Tehnikaülikooli Spordiklubi (80011466), Maitimi Spordiklubi 
(80074805), Spordiklubi Aeg (80079205), Jõgeva Spordiklubi Tähe 
(80051106), Viskoosa  Spordiklubi (80043182), Jäneda Spordiklubi 
(80052399), Tallinna  Spordiselts Kalev (80031960), Pärnu Saalihokiklubi 
(80179616), Spordiklubi Sinimäe (80013962), SK Favoriit (80221904), MTÜ 
Tamsalu EBE (80228823), Ääsmäe Kultuuri ja Spordi Sihtasutus (9005834), 
Eesti Maaülikooli Spordiklubi (80037537), SK Noorus (80222005), SK  Sparta 
(80272741), Valga SHK (80254045), SK Tahmaküla United (80332905), GAP 
Spordiklubi (80374950), Jödö MTÜ (80397129), Rapla hokiklubi (80351587) ja 
MTÜ Hokiklubi Kaigas (80386723) 
 
Esindatud isiklikult kohapeal, volitusega või Zoomi vahendusel 13:  
Maitimi Spordiklubi, Spordiklubi Aeg, Jõgeva SK Tähe, Pärnu Saalihokiklubi, 
SK Favoriit, Eesti Maaülikooli Spordiklubi, SK Noorus, SK Sparta, SK 
Tahmaküla United, GAP Spordiklubi, Jödö MTÜ, Rapla hokiklubi ja MTÜ 
Tamsalu EBE 
 
Päevakord:  
1. Avamine ja tagasivaade 2021 tegevusaastale (Meelis Aab) 
2. ESHL 2021 majandusaasta aruande kinnitamine (Tõnis Teesalu) 
3. ESHL 2022 eelarve kinnitamine (Tõnis Teesalu) 
4. ESHL 2022-2030 arengukava kinnitamine (Meelis Aab) 
5. Ülevaade Eesti meistrivõistluste ettevalmistamise olukorrast (Sören Jõõras)  
 

1. Avamine ja tagasivaade tegevusaastale 
Meelis Aab andis ülevaate alaliidu tegevusest 2021. aastal. Ülevaade 
sisaldas Eesti meistrivõistluste läbiviimist nii täiskasvanute kui noorte seas, 
milles osad liigad ja vanuseklassid said mängida katkendlikult. Noormehed 
lõpetasid oma turniirid alles 2021 hilissuvel. Superfinaal Kalevi spordihallis 
peeti tühjade tribüünidega. U19 koondmeeskond pääses valikturniirita MM-
finaalturniirile (10. koht), koondnaiskond oma finaalturniirile (13. koht) ja 
koondmeeskond ootelehelt (8. koht). U19 neidude koondis alustas tegevust 
ning valikturniir peeti Sakus. Samuti tõi Meelis Aab välja koostöö jätkumise 
mitmete ettevõtete, asutuste ja organisatsioonidega, mis on parandanud 
alaliidu rahastamist. Muud tegevused on kirjas majandusaasta aruandes. 
2. ESHL 2021. a tegevusaruande ja majandusaasta aruande 

kinnitamine 
Tõnis Teesalu tõi välja mõned valdkonnad 2021. aasta tegevusaruandest, 
mida Meelis Aab ei puudutanud ning mitmed märksõnad majandusaasta 
aruandest. Tõnis Teesalu tõi majandusaruandest välja, et kuigi paljud 
võistlused nii Eestis kui välismaal lükati edasi või jäid üldse ära, õnnestus 
selleks eraldatud toetused jätta ootele ja tagasimakseid nõuti minimaalselt. 
Kuna 2021. aastal võistles MM-tsüklis koguni neli koondist, siis olid ka 
kulud suured. Tegevusaruanne ning majandusaasta aruanne kinnitati 
ühehäälselt. 



3. ESHL 2022. a eelarve kinnitamine 
Tõnis Teesalu tutvustas juhatuse poolt esitatud 2022. aasta eelarve 
projekti. 2022. aasta eelarve kinnitati ühehäälselt. 
4. 2022-2030 arengukava 
Meelis Aab andis teada, et ligi kaks aastat on ette valmistatud uuendatud 
arengukava. Protsessis viidi läbi veebikohtmised juhtivate kogukondadega 
Jõgeval, Tartus, Raplas, Hiiumaal, Lääne-Virumaal ja Tallinnas.  Samuti on 
osalenud nii juhatuse kui saalihokiüldsuse esindajad. Töö tulemusel esitas 
juhatus projekti juunikuus avalikuks läbivaatamiseks. Saabus üks arvamus, 
Üldkoosolekul kinnitamiseks pandud arengukava osas esitati 28. juunil 
mitmeid täpsustavaid küsimusi ja arvamusi, kuid dokument kinnitati 
väljapakutud kujul vastuhäälteta. 
5. Ülevaade Eesti meistrivõistluste ettevalmistamisest 
Meistrivõistluste koordinaator/peakohtunik Sören Jõõras andis ülevaate 
hetkeseisust, kuid hetkel jäi olukord ebakonkreetseks, kuna juunikuus ei 
tea siiski enamik võistkondi oma võimalusi sügisperioodil. Võeti mõtteks 
taasuurida Eesti-Läti ühistegevuse loomist liiga osas. Seni need üritused ei 
ole edu toonud. Koosoleku lõpus jätkus vaba arutelu. 
  

 
Koosoleku juhataja     Meelis Aab 


